
 

 

 

 
 
Groep:   Derde Raadscommissie 

Datum:  3 oktober 2023 

Uur:   19u – 19u35 
Plaats:   Dakcafé 

Aanwezig:  T. Soens, raadslid - voorzitter 
S. Demeyer, P. De Coene, schepenen; 

M. Gheysens, N. Lybeer, P. Avijn, L. Maddens, R. Deseyn (online), N. 

Maghroud, H. Kints, C. Matthieu, K. Byttebier (online), M. Cattebeke, L. 
Claassen, L. Vercaemst, M. Cottenier; raadsleden 

S. Van Dierdonck – notulist 
C. Vanhoutte voor agendapunt Openbare bibliotheek 

Verontschuldigd: A. Ronse, J. de Bethune 
Afwezig:  

Kopie:                --- 
Bijlagen:  --- 

 
 

14 - 2023_GR_00293 - Openbare bibliotheek - Aanpassing huishoudelijk reglement en 

gebruikersreglement lokalen  
 

Raadslid R. Deseyn is positief over het voorgestelde kader. Hij vraagt of het ter beschikking stellen 
van de lokalen gekoppeld wordt aan de OC-tarieven.  

C. Vanhoutte bevestigt dat deze aanpak afgestemd is op tarieven van de OC-werking.  

 
Raadslid R. Deseyn vraagt wat de uitdagingen zijn rond het bewaren van de rust in de bib. 

C. Vanhoutte antwoordt dat de laatste jaren de rust teruggekeerd is in de bib. Er zijn tegenwoordig 
heel weinig interventies in vergelijking met de voorbije jaren. De vorige aanpassingen in het 

reglement hielpen om de aanpak scherp te stellen. De herinrichting van de bib vorig jaar zorgt er voor 

dat de rust in de bib nog beter bewaard wordt.   
 

Raadslid N. Lybeer vraagt wat er bedoeld wordt met ‘het testen met het oog op een nieuwe centrale 
bibliotheek’. 

C. Vanhoutte antwoordt dat ze de ontmoetingsfunctie van de bib willen versterken. Daarom willen ze 
evolueren naar een bib die open is, ook buiten de sluitingsuren. Dus ook ’s avonds zonder toezicht. 

Het is de bedoeling om deze manier van werken in de toekomstige bib te integreren. De bedoeling is 

om deze aanpak nu al uit te testen in de huidige bib. 
 

Raadslid P. Avijn vindt het positief dat het ook mogelijk is om ook boterhammen te kunnen eten.  
C. Vanhoutte bevestigt dat dit enkel op het terras is, maar dat de mogelijkheid er inderdaad is. 

 

Geen verdere vragen. 
 

 
 

 

 
 

 

Vergaderverslag 



 

 

15 - 2023_GR_00302 - ABBY - Subsidiedossier Creative'Up - indienen subsidiedossier - 

Goedkeuren  

 
S. Van Dierdonck kadert de nota.  

Deze nota betreft de indiening van een subsidiedossier binnen het Interreg programma. Stad Kortrijk 
is via Abby partner in dit dossier. Vanuit Kortrijk zijn ook Designregio Kortrijk en HOWEST partner. De 

deadline voor dit dossier is 15 oktober 2023. Bij goedkeuring moet het project begin 2024 starten.  

Aanvullend geeft S. Van Dierdonck mee dat Abby een Vlaamse erkenning binnenhaalde met een 
bijhorende financiering van 200K vanaf 2024.  

 
Raadslid N. Lybeer, vraagt welk projecten hieruit voortvloeien. Betekent de samenwerking met 

Frankrijk en Wallonië een verfransing? 
S. Van Dierdonck antwoordt dat er binnen het project verschillende onderdelen zijn. De verwachte 

output voor Abby is minstens 1 innovatief (technologisch) project dat is uitgetest in Abby. Daarnaast 

is dit een interessant netwerk voor de werking van Abby en in functie van de kandidatuur Culturele 
Hoofdstad van Europa. De subsidie maakt het mogelijk om de plannen van Abby te versnellen. 

 
Raadslid M. Cottenier vraagt wat de Kortrijkse kansen zijn voor het behalen van de titel Culturele 

Hoofdstad van Europa. 

S. Van Dierdonck antwoordt dat dit moeilijk in te schatten is. De titel van Culturele Hoofdstad van 
Europa gaat vandaag de dag naar steden die via cultuur hun stad en regio verbeteren. Het is geen 

schoonheidswedstrijd. Het gaat niet over tonen wat je allemaal al hebt. Het gaat over wat je wil 
veranderen in je stad en regio en hoe je cultuur daarvoor wil inzetten. Vanuit deze visie maakt Kortrijk 

een kans tegen andere kandidaten zoals Brugge, Gent, Brussel of Leuven. 
 

 

2023_OR_00052 - Verpachting van het jachtrecht - Voorstel tot goedkeuring lastenboek 
 

Schepen P. De Coene licht de nota toe. 
Dit agendapunt was geagendeerd op de vorige Gemeenteraad maar werd uitgesteld n.a.v. de 

tussenkomst van raadslid C. Matthieu. Schepen P. De Coene geeft aan dat hij op dat moment geen 

duidelijk zicht had op de adviezen. Hij vult aan dat dierenleed tegengaan een onderdeel is van het 
bestuursakkoord. In voorbereiding van deze nota werden alle adviezen opgevraagd en werd er een 

ronde gedaan bij vergelijkbare steden.  Op basis daarvan is een compromis uitgewerkt in de nota. Zo 
mag er op advies van de Zoogdierenwerkgroep op twee bijkomende diersoorten niet gejaagd worden. 

De voorgestelde aanpak wordt ook in andere steden (zoals Mechelen) toegepast. In Kortrijk geldt het 

jachtrecht voor bepaalde duur (5 jaar). In andere steden (zoals Mechelen) is dit voor onbepaalde 
duur.  

Schepen P. De Coene merkt op dat er in de huidige bijlage een fout is geslopen. Dit wordt nog 
rechtgezet.  

 
Raadslid C. Mathieu is blij dat er moeite genomen is om alles te herbekijken. 

 

Raadslid N. Lybeer vraagt of er geen kans is op overpopulatie bij bepaalde diersoorten?  
Raadslid C. Mathieu reageert dat bij dieren zonder natuurlijke vijand er kans is op overpopulatie. Dit 

wordt opgevolgd.  
Schepen P. De Coene vult aan dat er op een bepaald moment een risico is dat er een overwicht komt 

van een zekere fauna bv. everzwijnen. Dat is streekgebonden. Sommige dieren komen in een 

bepaalde regio veel voor, anderen minder. Het is zeer afhankelijk van omgevingsfactoren. Zo kan de 
vos in onze streek niet bedreigend zijn omdat de populatie hier zeer dun is.  

De strijd tegen exoten, zoals geel-roodwangschildpad of brulkikkers is niet opgenomen in het 
jachtrecht. Deze hebben echter wel negatieve impact op de lokale biodiversiteit. 

 
Geen verdere vragen. 

 

 
 

 



 

 

Aanvullende punten 

 

Raadslid M. Cattebeke betreurt dat de agenda van de Raad voor Maatschappelijke welzijn meestal 
zeer beperkt is. Kan de commissie niet gevoed worden met andere dossiers, aanvullend op de formele 

agendapunten? 
Schepen P. De Coene bevestigt deze vaststelling en legt de oorzaak bij het nieuwe decreet. Veel 

punten die vroeger op de Raad voor Maatschappelijk Welzijn kwamen worden nu geagendeerd op het 

Vast Bureau. 
Schepen P. De Coene geeft aan dat iedereen punten kan agenderen op raadscommissie of de Raad 

voor Maatschappelijk welzijn. 
 

Raadslid K. Byttebier bevestigt dit en geeft aan dat er voldoende punten zijn om te agenderen op 
deze commissie. Hij verwijst naar het bezoek en de toelichting over Abby. 

 

Raadslid T. Soens stelt voor dat elke fractie een aantal suggesties voor agendapunten door geeft. Op 
basis daarvan kan een agenda gemaakt worden voor de komende commissies. 

Schepen P. De Coene vult aan dat met deze aanpak ook de betrokken diensten of experts kunnen 
uitgenodigd worden om bepaalde dossiers toe te lichten. 

 

Schepen P. De Coene nodigt iedereen uit op de opening van de Deelfabriek op 13 oktober. 
Een aantal raadsleden merken op dat niet iedereen een uitnodiging kreeg. 

Schepen P. De Coene zal dit nakijken. Iedereen is uitgenodigd. Je hoeft enkel in te schrijven voor de 
rondleiding.  

 
 

 

 
 
 

De notulist 

 
S. Van Dierdonck 
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